
BCO delievrs the valuable information

YOUR SUBSCRIPTION MAKES THE MARKET CLEAR

传递有价值的信息

订阅我们，让市场变得透明

英文网站简介

中国棉花信息网由全国供销合作总社棉麻局、全国棉花交易市场共同创办，于1999年6月正式运行。依托强大 
行业背景，秉持专业信息服务理念，恪守客观、公正的信息发布原则，经过二十多年的发展，中国棉花信息网 
已经在国内具有相当影响力和权威性。面对国际市场信息需求的不断发展，英文网站经过了系统性的更新，于 
2021年重新整装出发，为国际市场提供更为全面的行业信息和更加完善的服务体系。

COTTONCHINA.org.cn, officially launched in June 1999, is an influential information gateway for cotton and textile

industry which found by Bureau for Agricultural Means of Production & Cotton and Jute and China National Cotton

Exchange and operated by Beijing Cotton Outlook Consulting Co., Ltd. With the pressing demand of industry

information from internatioal market, our English website has been systematically updated, aiming at providing

advanced services for all cotton-related enterprises, including the latest data, report, promotion, training,

conference, GACC application and more...

Website Introduction


